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Nekateri komunisti
se »skrivajo«

Veliko govorimo o tem, da
morajo krajevne skupnosti za-
živeti, se ukvarjati s problemi,
ki zares tarejo krajane. Zato
smo se odločili za delitev več-
jih krajevnih skupnosti na
manjše. In kaj smo ugotovili?
Da tudi te manjše krajevne
skupnosti niso uspešne, če Iju-
dje nočejo delati, če za krajev-
no skupnost ne žrtvujejo niti
trenutka svojega časa.

Marko Bimvlč

Sicer pa smo se o tem, kako
aktivni so krajani - predvsem
komunisti - ppgovarjali z
Markom Bslavitem, sekretar-
jem osnovne organizacije zve-
ze komunistov v krajevni skup-
nosti »7. september«!

KRITIZIRATI JE NAJLAŽE
»V krajevni skupnosti »7.

september« je osnovno orga-
nizacijo ZK vključenih 31 čla-
nov in članic. Ti v delovni or-
ganizaciji nimajo osnovne or-
ganizacije, so upokojenci, go-
spodinje ali kmetje. Sicer pa
ži.vi na našem območju okrog
300 komunistov med 3.600

•• prebivalci. Prav vseh še ne
poznamo, ker se v našo krajev-
no skupnost Se vedno doselju-
jejo novi prebivalci,« je pričel
Marko aelavič.

So aktivni? So in niso.
»Mnogo več bi lahko storili, če
bi vsi poprijeli za delo. Toda
težko j * . Vse tare časovna sti-
ska. Pa vendar se mi zdi, da bi
lahko vjak komunist na našem
obmotfu kaj koristnega napra-
vii. Žal pa moram reči, da se
približno 100 do 300 komuni-
stov neprestano izmika. Kar
naprej se izgovarjajo na to, da
sploh nimajo časa, kar seveda

ni res. Še huje je to, da se
nekateri sploh ne oglasijo...

Teh sicer ni veliko, toda, za-
kaj so potem vstopili v zvezo
komunistov, če v njej sami nič
ne napravijo«, se sprašuje naš
sogovornik.

»Pravzaprav me najbolj po-
jezijo tisti Ijudje, še posebno,
če so člani ZK, ki neprestano
nergajo nad tem in onim v so-
seski, ko pa skličemo sesta-
nek, jih ni blizu. Za nameček
pa kar naprej kritizirajo in na
vsa usta vpijejo, kako bi oni
znali vse bolje napraviti...«

IN TEŽAVE?
Jih imajo. Seveda, toda kje

jih ni? Skušajo jih odpravljati,
čeprav s težavami, ker so pač
mlada soseska in se šele,
spoznavajo. Po hišah ustanav-
)jajo aktive ZK, pa ti/di v njiho-
vo osnovno organizacijo bi že-
leli vključiti vse koaiuniste na
terenu, pa čeprav imajo matič-
ne celice v delovni organizaci-
ji. Zakaj? Ker bi morali biti ko-
munisti gonilna sila - tudi v
krajevni skupnosti!

Potem nam je še povedal, da
si vsi kar naprej razbijajo gla-
vo, kaj z zaplankafio zgradbo
nasproti avtobusne postaje na
Bratovševi ploščadi 28? Mar
ne bi bilo smiselno, gospodar-
no in tudi stabilizacijsko, da bi
morda v pritljičju te na pol
zgrajene zgradbe namestili
vrtec, lekarno ali na primer

zdravstveni dom; v kleti pa
morda dvorano za obe krajevni
skupnosti: Urške Zatlerjeve in
»7. september«?

Čez leto, dve ali morda pet,
bodo sedaj dečki in deklice
zrasli v nadebudne pubertetni-
ke. Ker se nimajo kam dati (že
danes!), zabredejo nekateri v
kriminal. Pa ne mislite, da ni
prav v vsakem bloku ena soba
namenjena mladim. Pa jim bo
prebivalci te ali one hiše vedno
odvzamejo. Tako je bilo na pri-
mer na Glinškovi ploščadi 10!
In razlog? Ker je šla glasba, ki
so jo poslušali mfadi, nekate-
rim strankam na živce. Je mar
bolje da kradejo, vlamljajo v
avtomobile - kot nekateri že
počno, se sprašuje Marko Be-
lavič.

Komunisti razpravljajotudi o
parkiriščih, ki jih primanjkuje v
tej krajevni skupnosti, o zele-
nih površinah, o marsičem.
Torej ne govoričijo le forum-
sko - kot si mislijo nekateri.
Toda peščica - ne more čez
noč odpraviti na tisoče drob-
nih problemov, ki tarejo novo
prebujajočo se sosesko. Če bi
vsi sodelovali, vsaj člani ZK -
morda dve uri na mesec, bi
bila lahko podoba te soseske
čisto drugačna. Predvsem pa
bi Ijudje nehali-govoriti, da se
itak ne da ničesar storiti. Seve-
da se ne da, če noče nihče
poprijeti za delo!

NEVA ŽELEZNIK


